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Protokół nr 38/2022
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbytego 19 kwietnia 2022 r.

Posiedzenie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle
odbyło w sali obrad (pok. 229) Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza
Piramowicza 32.

W posiedzeniu uczestniczyli:

1) Wojciech Jagiełło – zastępca prezydenta ds. oświatowych i społeczno-
gospodarczych;

2) Zbigniew Romanowicz – sekretarz miasta;
3) Mikołaj Miścicki - radca prawny;
4) Beata Kaczyńska-Pogwizd – kierownik Wydziału Kultury, Sportu i Turystyki;
5) Bożena Jankowska – kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania;
6) Izabela Migocz - dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej oraz dyrektor

p.o. Muzeum Ziemi Kozielskiej;
7) Piotr Gabrysz – dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury;
8) Lucyna Niewadzisz – pracownik Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
9) Przedstawiciel inicjatywy lokalnej pn. „Obudź w sobie patriotę”.

Obecność członków komisji - według załączonej listy obecności, która stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.

Ad 1.
Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.

Otwarcia posiedzenia o godz. 16:00 stwierdzenia prawomocności obrad i powitania
dokonał przewodniczący komisji Andrzej Kopacki.
W chwili rozpoczęcia obrad nieobecny był radny Jacek Król, który dołączył do
posiedzenia.
Przewodniczący komisji stwierdził, że zostało osiągnięte kworum oraz, że obrady
Komisji Edukacji, Kultury i Sportu są prawomocne.
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Ad 2.
Wnioski do porządku obrad.

Proponowany porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Wnioski do porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu nr 37/2022 z 22 marca 2022 r.

4. Opinia komisji do wniosku mieszkańców zwanych dalej inicjatorami, o realizację
w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „Obudź w sobie patriotę”.

5. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle, wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar godzin
opieki nad dzieckiem, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków
całkowitego lub częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka
w żłobku.

6. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
statutów żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.

7. Sprawozdania z działalności za 2021 r.:
1) Miejskiego Ośrodka Kultury;
2) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
3) Miejskiej Biblioteki Publicznej;
4) Muzeum Ziemi Kozielskiej.

8. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
9. Zakończenie obrad.

W związku z brakiem osób zgłaszających wnioski do porządku obrad, przewodniczący
komisji przeszedł do kolejnego porządku obrad.

Ad 3.
Przyjęcie protokołu nr 37/2022 z 22 marca 2022 r.

W związku z brakiem osób zgłaszających uwagi, przewodniczący poddał pod
głosowanie ww. protokół:

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Katarzyna
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Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
NIEOBECNI (1)
Jacek Król

Ad 4.
Opinia komisji do wniosku mieszkańców zwanych dalej inicjatorami, o realizację
w ramach inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „Obudź w sobie patriotę”.

Przedstawicielka inicjatywy lokalnej pn. „Obudź w sobie patriotę” poinformowała, iż
inicjatorzy proponują zmianę nazwy inicjatywy na „Tydzień flagi narodowej”, aby
uczniowie przez tydzień zapoznawali się z historią oraz uczestniczyły w plastycznych
zajęciach wykonując m.in. flagi, państwowe symbole. Również podstawą odrzucenia
wniosku przez panią prezydent jest termin realizacji, więc można go zmienić na
29.04.22 r. – 06.05.2022 r. w którym będą odbywały się apele, a w dwóch szkołach
zajęcia w klasie.

Zastępca prezydenta Wojciech Jagiełło przypomniał, iż Święto Narodowe Trzeciego
Maja co roku jest obchodzone w szkołach. Jeśli chodzi o zakup przypinek w prywatnej
firmie to stwierdził, iż nie ma to przełożenia w praktyczną pracę, czyli wykonane
samodzielnie przypinki, które zdaniem prezydenta wzbudza poczucie patriotyzmu. W
Placu Rady Europy będzie obchodzona również ,jak co roku uroczystość dla
mieszkańców, więc ewentualnie dla nich można byłoby zakupić takie gotowe
przypinki.

Ireneusz Wiśniewski również zwrócił uwagę, iż w inicjatywach nie można wskazywać
konkretnej firmy, która mogłaby wykonać zadanie. W takiej sytuacji musi odbyć się
postępowanie przetargowe i najlepsza oferta wygra.

Przewodniczący komisji Andrzej Kopacki zasugerował, aby przygotować 300 sztuk
przypinek na uroczystość dla uczestników na Placu Rady Europy.

Katarzyna Kukolka-Bogocz zaproponowała zamówienie np. wstążek na samodzielne
wykonanie przypinek przez uczniów.

Przedstawicielka wniosku mieszkańców zwróciła uwagę, iż przypinki wykonane przez
dzieci są krótkoterminowe.

Bożena Jankowska, kierownik Wydziału Oświaty i Wychowania dodała, że we
wrześniu 2021 roku nauczyciele szkół wraz z rodzicami ustalili, iż 2 maja będzie
dniem wolnym od zajęć dydaktycznych, więc przypinki nie mogłyby być rozdane
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w ten dzień. Odniosła się do stwierdzenia, iż przypinki wykonane przez firmę będą
stałym elementem, jednakże dzieci raczej nie zachowają przypinek, aby na następny
rok również ich użyć. Inicjator niestety nie uwzględnił dzieci z Ukrainy, ponieważ
wszystkich dzieci na terenie gminy w chwili obecnej jest około 4100 dzieci.

Andrzej Kopacki złożył wniosek w sprawie przygotowania 300 sztuk przypinek:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) przyjęła ww. wniosek.

Następnie przewodniczący komisji poddał pod głosowanie wniosek mieszkańców
zwanych dalej inicjatorami, o realizację w ramach inicjatywy lokalnej zadania
publicznego pn. „Obudź w sobie patriotę”:

Wyniki głosowania
ZA: 0, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
PRZECIW (4)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4)
Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz

Komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 0, „przeciw” - 4, „wstrzymujących się” - 4, nie
przyjęła wniosku mieszkańców zwanych dalej inicjatorami, o realizację w ramach
inicjatywy lokalnej zadania publicznego pn. „Obudź w sobie patriotę”.

Ad 5.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
wysokości opłat za pobyt dziecka w żłobkach prowadzonych przez Gminę
Kędzierzyn-Koźle, wysokości dodatkowej opłaty za wydłużony wymiar godzin
opieki nad dzieckiem, maksymalnej opłaty za wyżywienie oraz warunków
całkowitego lub częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka
w żłobku.
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Jacek Król zapytał, w jakiej wysokości są opłaty.

Wojciech Jagiełło poinformował, iż średnia opłat wynosiła od 350-400 zł miesięcznie.
Rodzic płaci za pobyt dziecka w przedszkole, jednakże w projekcie uchwały
proponuje się płatność miesięczną w wysokości 450 zł za zgłoszone dziecko.

Przewodniczący komisji podziękował za wyjaśnienia i w związku z wyczerpaną
dyskusją poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.

Ad 6.
Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia
statutów żłobków prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle.

Przewodniczący komisji poddał pod głosowanie ww. projekt uchwały:

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (8)
Hanna Białas, Katarzyna Dysarz, Grażyna Filipowicz , Andrzej Kopacki , Jacek Król,
Katarzyna Kukolka-Bogocz, Michał Nowak, Ireneusz Wiśniewski

Komisja jednogłośnie pozytywnie (8 głosami ,,za”) zaopiniowała ww. projekt
uchwały.
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Ad 7.
Sprawozdania z działalności za 2021 r.:

1) Miejskiego Ośrodka Kultury;
2) Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji;
3) Miejskiej Biblioteki Publicznej;
4) Muzeum Ziemi Kozielskiej.

Dyrektorzy przedstawili sprawozdania.

Jacek Król zapytał dyrektora Piotra Gabrysza o „przychody z różnych źródeł”
wykazanych w sprawozdaniu Miejskiego Ośrodka Kultury, a mianowicie „przychody
z najmu dzierżawy” na 85 tys zł, „przychody ze sprzedaży w kawiarniach” na kwotę
prawie 76 tys zł są jasne i oczywiste, jednakże w „pozostałych przychodach
operacyjnych” opiewające na 770 tys zł znajduje się „pokrycie amortyzacji”, poprosił
o informację, co się mieści w tej kwocie. Poprosił także o informację, dlaczego kwota
„pokrycie amortyzacji” różni się z kwotą „amortyzacje”.

Dyrektor Piotr Gabrysz poinformował, iż w chwili obecnej nie jest w stanie
odpowiedzieć na zapytanie, informację przekaże po konsultacji z księgową.

Jacek Król poprosił, aby Miejski Ośrodek Sportu i Rekreacji odpowiedź na zapytanie,
co wchodzi w skład pozycji kosztowej § 4360.

Lucyna Niewadzisz, pracownik Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji odpowiedziała,
że oczywiście udzieli odpowiedzi.

Jacek Król poprosił dyrektor Izabelę Migocz, aby wysłała odpowiedź, co stanowi
„pozostałe przychody amortyzacji”.

Komisja zaproponowała, aby w przyszłości przy omawianych sprawozdaniach
dyrektorzy byli obecni z księgowymi.
Komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. sprawozdania.

Ad 8.
Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Hanna Białas zapytała, czy będą miejsca w żłobkach dla dzieci z Ukrainy, ponieważ
samotne matki chcą pracować.
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Zastępca prezydenta odpowiedział, że do chwili obecnej do gminy nie trafiły prośby
o przyjęcia dzieci z Ukrainy do żłobków. W chwili obecnej znajdują się miejsca dla
dzieci z Ukrainy w przedszkolach i szkołach.

Członkowie komisji ustalili termin kolejnego posiedzenia na 17 maja godz. 16:00.

Ad 9.
Zakończenie obrad.

Przewodniczący obrad podziękował za udział w posiedzeniu, po czym o godz. 18:00
zamknął obrady Komisji Edukacji, Kultury i Sportu.

PRZEWODNICZĄCY KOMISJI (-)

Andrzej Kopacki

Protokołowała Joanna Motyl


